
Verslag van de jaarvergadering  

Spijkerboordergemeenschap – 4 november 2015 

 

Aanvang: 20.00 uur in ’t Heerenhuis in Spijkerboor 
Aanwezig: leden Spijkerboordergemeenschap 
Aanwezig:  gemeente Alkmaar: Weth. Pieter Dijkman  

gemeente Wormerland: Burgemeester Peter Tange, weth. Mw. Elly Fens, 
Frans Saelman, Jeroen Schalkwijk, Kees van Waaijen en gemeentesecr. 
Paul Koetsier 

  belangstellenden: ± 30 inwoners                     
  verslag: Margreet Teeling 

 
 

1. Opening door de voorzitter Lous Uitentuis van de 

Spijkerboordergemeenschap  

De voorzitter heet iedereen van harte welkom en opent de vergadering. 
De collegeleden stellen zichzelf voor: 

     Gemeente Wormerland 

Weth. Elly Fens - portefeuille Zorg/Wmo/Ouderenbeleid, Cultuur MFA,  
     Afvalbeleid en jeugd. 

Weth. Frans Saelman - portefeuille Ruimtelijke Ordening, Openbare ruimte, 
Wonen, Economie, Verkeer en vervoer. 
Weth. Kees van Waaijen - portefeuille Sociale zaken, Participatie wet, 
Wijkgerichtwerken (burgerparticipatie), Sport en gezondheid.  
Weth. Jeroen Schalkwijk - portefeuille Financiën, Milieuzaken, Recreatie, 
Agrarische zaken, Natuurbeheer en Baggeren Wormer en Jisperveld.  
Burgemeester Peter Tange – portefeuille Openbare orde en 
veiligheid/handhaving, Onderwijs en kinderopvang, P&O en huisvesting.  
Paul Koetsier: Gemeente secretaris van de gemeente Wormerland en directeur 
van de ambtelijke organisatie OVER-gemeenten sinds 1 januari 2015. 
Gemeente Alkmaar 

Weth. Pieter Dijkman – portefeuille Sport, Financiën, vastgoed, projecten 
waaronder Vroonermeer Noord waar 750 woningen worden gerealiseerd en 
opvang van 600 vluchtelingen. 

 
2. Mededelingen vanuit de gemeente Alkmaar waaronder Graft/de Rijp  

Vluchtelingen - Diverse informatieavonden hebben plaatsgevonden om te 
komen tot de opvang van 600 vluchtelingen voor 3 jaar in het voormalige 
belastingkantoor. Het traject ook na de besluitvorming loopt goed. 
Glasvezel – Gemeente Alkmaar 

Alkmaar buiten is hier mee bezig. Er zijn diverse mogelijkheden: Provincie brengt 
de witte vlekken in beeld. Vervolgens kan er mogelijk een subsidie van de 
Provincie komen voor de witte vlekken zodat de hele provincie kan worden 
voorzien van glasvezel. Co-financiering met gemeente wordt afgesproken. Het is 
nu nog te vroeg voor een besluit het aantal aanbieders in de 
aanbestedingsprocedure en burgerinitiatieven spelen een rol.  
Wormerland: De gemeente is in dit traject geen partij en laat het aan de markt 
over. 

 

3. Mededelingen vanuit het college Wormerland 

Vluchtelingen: Ook de informatie avond voor opvang van vluchtelingen in 
Wormerland is prima verlopen. Wormerland wil opvang naar de Wormerlandse 
maat. Dit betekent uitbreiding van het aantal statushouders. Jaarlijks komen 
gemiddeld 100 woningen vrij bij WormerWonen waar van er dan 5 of 6 naar 
vluchtelingen gaan. Ook onderzoek naar leegstaande bedrijven is ingezet. 
Daarnaast is de 72 uur crisisopvang in de Sporthal in Wormer niet uitgesloten. 
De Spijkerboordergemeenschap spreekt waardering uit voor alle bestuurders die 



hier op een goede manier mee omgaan. 
Jeugdhulp/WMO de inwoners die hier gebruik van maken weten de weg goed te 
vinden. Aan verbetering van de communicatie naar de inwoners wordt gewerkt. 
Op 30 november is er een bijeenkomst bij SCWO in Wormer i.a.v. het sociaalteam 
en het jeugdteam. Op deze avond kunt u zich laten informeren en vragen stellen. 
 

4. Evaluatie 1 jaar nieuwe gemeente Alkmaar en contact met 

Buurgemeenten. 

OZB-belasting - De begroting leidt tot aanpassing van de belastingverordening 
waarin een OZB verlaging van 5% wordt opgenomen. Daarbij moet worden 
aangetekend dat het HHNK de belastingen wil harmoniseren met de OZB 
waardoor de OZB toch iets omhoog kan gaan. 
Glasvezel heeft de aandacht ook voor het buitengebied. 
Budget bewonersinitiatief – voor Graft/de Rijp is een budget van  € 13.000 
beschikbaar. De regiegroep behandelt de aanvragen. 
Zorg openbare ruimte Graft/de Rijp – veel oudmedewerkers zijn dit blijven 
doen en verloopt soepel. 
Personeel gemeente Alkmaar – blijkt vaak slecht geïnformeerd over het er bij 
horen van Graft/de Rijp. Quido Schipper is contactpersoon meldt u zaken aan 
hem. Er is ook een app die meldt wanneer welke container moet worden 
voorgezet. 
Bouwaanvragen – de indruk is gewekt dat bouwaanvragen agrarische zaken 
betreffend niet adequaat worden opgepakt. Graag aandacht hiervoor. 
Leges evenementen: in 2018 bestaat de Starnmeer 375 jaar. Voor een 
vergunning moet soms € 600 worden betaald. Weth. Dijkman gaat dit opnemen 
voor kleine kernen zijn dit hoge bedragen. 
 

5. Vervanging brug Westknollendam 

Niet voor 2018 zal deze klus worden geklaard. Voorzieningen worden getroffen 
zoals een noodbrug of ponton. Wormerland zal bij de overleggen alert blijven op 
de situaties voor de agrariërs uit de Starnmeer en zonodig ruggespraak houden 
met de Spijkerboordergemeenschap. 

 

6. Wijkbudget 

De gemeente stelt jaarlijks € 4000 beschikbaar voor burgerinitiatief via de 
Spijkerboordergemeenschap. Het budget van 2014 is éénmalig overgeheveld naar 

2015 en er is dus € 8000 beschikbaar. Plannen zijn ingediend voor het aanleggen 

van een vissteiger en parkeerplekken. Binnenkort is er overleg met de partijen en 
het HHNK om te kijken of dit mogelijk is. Offertes kunnen dan snel worden 
aangevraagd. In 2016 kan weer een nieuw initiatief worden gehonoreerd. 

 

7. Rondvraag 

Mist op de Oudelandsdijk – is en blijft met beperkte belijning erg gevaarlijk. 
Weth. Saelman zegt toe het HHNK hier schriftelijk op te wijzen. 
Glasvezel – de noodzaak voor het gebruik van een goed internet d.m.v. 
glasvezel wordt nogmaals benadrukt. 
Vuilcontainers – aan HVC de vraag om de containers beter terug te zetten, 
staan nu vaak veel te ver op de weg. Weth. Fens zal de HVC hier op attenderen. 
2018 – 375 jaar Starnmeer – Een clubje is bezig om hier over het hele jaar iets 
voor de organiseren. 
Bestemmingsplan buitengebied/vlekkenkaart: voor informatie kunt u bij de 
gemeente terecht de heer Bressers. 
 

 

Jaarvergadering 2016 – 9 november 

 
 


